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Starcza, dn. 25.06.2020 roku

Radny Gminy Starcza

Zdzistow Kamirtski

W6rt Gminy Starcza

Za po5rednictwem

Przewodniczqcej Rady Gminy Starcza

I NTE RPE LACJ A / ZAPYTANIE*

W nawiqzaniu do mojego zapytania z dnia 1t i .11.2019 i  odpowiedzi na nie :  BR 0003.8.2019 z

dnia02.12.20L9

Wykonujqc mandat radnego Gminy Starcza zgodnie z art. 24 ust.3 Ustawy

o samorzqdzie gminnym oraz par. 25 ust.2 Statutu Gminy Starcza skfadam interpelacje/:apytanie*

dotyczqcq dotyczqce umowy z firmq GAMMA - j,:j realizacji i nadzoru:

.  par 2 pkt 1.a -  Odbiorca ma prawo kontrolorvai  sktad jako5ciowy dostarczanych (ciek6w - i le razy

Pan W6jt lub osoby/jednostki mu podlegle skorzystaly z tego prawa? Proszq o przedstawienie

wynik6w/raport6w z wszystkich tych kontroliw okresie 20l8-dzi3,

Pan W6jt odpowiedziaf, ie nie widziaf przez 2lata potrzeby egzekwowania tego punktu

. prosze o opis jak wyglqda nadz6r ilo6ci przyr,r,o2onych Sciek6w w ka2dej dostawie,

Pan W6jt potwierdza, ie nie prowadziScislej

prosze o rejestr odbior6w za okres Grudzief 2019-Maj 2020 - Rejestr nie zostal dostarczony

proszq o interpretacjq Pana W6jta faktu, i2 od czasu zapytari i moich obserwacji o konieczno6ci
poprawy nadzoru nad przywozami - wfqczaj;1c zdjqcia pokazujqce dostawy poza godzinami pracy

pracownik6w oczyszczalni i wystqpilo podwc jenie iloSci przywo2onych (ciekow? Czy znajduje Pan

W6jt wyja6nienie tej sytuacji? Brak odpowiedzi.

czy Pan W6jt  sprawdzat jak Dostawca nadzoruje real izacje punktu par 3 pkt 2a ? Brak

odpowiedzi.
o Jedl i tak -  proszq o wykaz wrazz kopia wynik6w dla wskalnik6w na ktore Pan W6jt  s iq

powolal w umowie, Brak odpowiedzi.

o JeSl i  nie -  proszq o informacje czy Pan W6jt  nie widzi  potrzeby prowadzenia takiej

weryfikacji?
jako, 2e stawka za przywoz nieczysto5ci becz<amijest zbli2ona do stawki dla naszych

mieszkafc6w podlqczonych do sieci, a:

o czq6i beczek jest przywo2ona spoza 3ranic gminy,

o jednak obstuga przywoz6w tez kosztuje,

prosze o informacjq czy Pan W6jt  robi l  rozeznanie w innych Oczyszczalniach Sciekow
w powiecie i le wynosi stawka - a je( l i  n ier to proszq o wykonanie i  przedstawienie takiej
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analizy? Brak jasnej odpowiedzi, opr6cz lakonicznego stwierdzenia, ze nie ma ewidencji
Sciek6w spoza gminy i ie stawka obecna jest r6wna dla wszystkich Sciek6w przyjmowanych
- ale to nie jest pefna odpowiedi . Prosi:q o przedstawienie analizy stawek w innych
oczyszczalniach.

Przypomina m,2e zrzeszalqce mieszkaric6w Gminy Stowarzyszenie Ekologiczna Starcza w
pi6mie kt6re wszyscy dostali6my z dnia ,15.03.2019 zglaszali niewystarczajqcy nadz6r nad
oczyszczalniq, ewidencjq przywoionych 5ciek6w, jak r6wniei smrodu pojawiajqcego siq
poniiej oczyszczalni.

Ja sam na sesjach pokazywafem Pani Przewodniczqcej oraz Koleiankom i Kolegom radnym
zdjqcia dokumentujqce nieprawidlowoiciw nadzorze nad przywozem nieczysto6ci.

Jest to w moim odczuciu wystarczajqcy pow6d abym jako Radny Gminy Starcza, wybrany
przez mieszkafc6w i Czfonek Komisji Rewizyjnej m6gf oczekiwa6 pelnej odpowiedzi - a
takie egzekwowania wszystkich zapis6lv z firmq Gemma.
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